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Ik ben Marco van Doorn in 1995 geboren in Herveld, in de Betuwe, als oudste in een 
gezin van drie kinderen. Mijn ouders hebben hier een nertsenfokkerij gehad, waarin ik 
altijd met veel plezier heb meegewerkt. In mijn vrije tijd ben ik graag buiten te vinden 
om daar met van alles en nog wat aan te rommelen. Verder ben ik op dit moment bezig 
met het behalen van mijn jachtakte. 

Ik heb altijd de wens gehad om dierenarts te worden en ben dan ook in 2012 in Utrecht 
aan de studie diergeneeskunde begonnen. Tijdens mijn Master heb ik in samenwerking 
met de gezondheidsdienst de halfwaardetijd van antilichamen tegen de ziekte van 
Gumboro bij de trager groeiende vleeskuikenrassen bepaald. Hierdoor kwam ik erachter 
dat ik mij graag wilde gaan specialiseren in pluimvee.  Ik ben na mijn afstuderen in 
2019 dan ook als pluimveedierenarts gaan werken bij adVee Dierenartsen. Ik houd me 
hier met name bezig met de gezondheidszorg van de vleeskuikens.  

Vorig jaar hebben we met een aantal jonge pluimveedierenartsen in samenwerking met 
CPD en KNMvD “Pluimveedierenartsen NL” op mogen zetten. “Pluimveedierenartsen NL” 
heeft als hoofddoel de belangen van alle pluimveedierenartsen binnen Nederland te 
vertegenwoordigen en daarmee de versnippering van de beroepsgroep tegen te gaan.  

Als potentieel opvolger van Richard Rietema binnen het bestuur wil ik me als 
afgevaardigde voor de CPD verder in gaan zetten voor de belangen van de 
(pluimvee)practicus.  

 

 

 

 

 


